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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Kasper H. Jensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

19. august 2021 Tidspunkt: 19.00 – 21.30 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Karin 

Deltagere: 
 
 
Referent:  
 
Afbud:  

Kasper, Karin, Henrik, Jeppe, Kim, Elena, 
Heidi, Aksel, Camilla 
 
Karin 
 
Kim, Camilla 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen – uden sang indtil videre   Heidi 

2 19.05 Valg af referent 
- Forslag om fast referent Karin Winberg 
 
Referat:  
Det er en beslutning, at Karin er fast referent 
dette skoleår. 

 Beslutning Heidi 

3 19.07 En god historie fra skolen! 
 
Referat: 
Vores smitteopsporing i sidste uge virke 
betryggende og godt.  
Der var ro på medarbejdere og forældre i hele 
forløbet, og skolen fik god vejledning fra 
smitteopsporing og skolens områdeleder.  
Ellers en god skolestart bland børn og voksne 
på skolen. 
 
 

 Orientering Kasper 

4 19.10 Kort nyt fra ledelsen om skole og SFO 
 
Referat: 
En ny arbejdstidsaftale er trådt i kraft. Vi 
kommer ikke til at mærke den helt store 
forskel i hverdagen.  
 
Vi har bestilt en bålhytte/huggehus og 
overdækning ved SFO. Så vi kan være mere 
ude. Og et lokale til ler-brændeovn.  
 
Trivsel på tværs starter op for Grauballe Skole 
dette skoleår. Det løber fra 0.-6. kl. 

 Orientering Kasper 
og Karin 
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Vi har i år en forkortet skoledag, og flere timer 
med to voksne i klassen. 1 lektion om ugen er 
der reduceret med på hver klasse.  
Bestyrelsen godkender det reducerede 
skema. 
 
Elevplaner skal vi kigge på i 
medarbejdergruppen. Vi er forpligtet på at 
give faglig feedback til forældre, og det sker i 
forvejen til skole-hjemsamtaler. Og vi har 
opprioriteret testning, for at følge faglig 
udvikling. Derfor behøver vi ikke lave 
elevplaner i den facon vi kender i dag. Så det 
skal der arbejdes med dette skoleår.  
 
I SFO skal der dette år arbejdes med 
kontaktvoksen. Det er en god erfaring fra 
sidste år. 
Og så skal alle pæd.’ere på kursus i 
”Deltagelsesbaner” sammen dette skoleår.  
 

5 19.30 Kort nyt fra medarbejderne 
 
Referat: 
I skolen har der været glade børn tilbage på 
skolen. Og så skal hverdagens rytme under 
huden på eleverne igen. 
 
I SFO kan vi mærke, at vi kan blande børn, og 
legetøjet er kommet frem.  
Børnene kan stadig komme og spørge, hvor 
de må være. De er så vant til, at der ikke er så 
meget at lege med inden for. Generelt en god 
start. Også for de helt nye 0. kl. 
 

 Beslutning Jeppe og 
Henrik 

6 19.50 Kage          

7 20.00 Supplering af bestyrelsen med 2 medlemmer 
 
Referat: 
Vi har plads i bestyrelsen, så er nogen klar, 
kan de komme med.  
KH kigger efter et skriv, der er lavet tidligere, 
som indeholder punkter sb kan bruge, når de 
præsenterer sb-arbejdet.  
KH skriver også ud på aula.  
 

 Beslutning Heidi og 
Kasper 
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8 20.10 Høringssvar til kommunen ang. budget 2022 
på skoleområdet 
 
Herunder en forholden sig til bortfald af 
gruppebilletter hos Midttrafik.  
 
 
Referat: 
Kasper orienterer om budgetforslag. 
Skolebestyrelsen beslutter, at der skrives 
høringssvar til BUU. Kasper Haagen Jensen, 
skoleleder, skriver udkast, som godkendes af 
skolebestyrelsen. 
 
Punkter, der skal adresseres er:  

• At 12 mill. føres fra bevilling 41 til 
bevilling 43. 

 

• Transportpuljen skal gøres væsentlig 
højere, hvis midttrafik gør alvor af at 
fjerne gruppebilletter. 
 

 

6 bilag er 
udsendt før 
ferien 

Beslutning Kasper 
og Heidi 

9 20.50 Skolebestyrelsens årsplan. 
Forslag til principper til revidering.  
Valg af medlemmer til arbejdsudvalg.  
Fordeling af repræsentanter i klasserne 
 
Referat: 
Udvalg til 13. september om 
antimobbestrategi. Karin og Aksel mødes d. 
2/9 kl. 8.00. 
 
Trivselsundersøgelsen til d. 13. september. 
Kasper og Heidi mødes om dette. 
 
Årsplan gennemgås.  
 
Bestyrelsesmødet, der er afsat d. 26/1, 
vurderes det på næste SB møde, om vi skal 
fastholde, at det er sammen med 
medarbejderne.  
Fremover sætter vi i SB årsplan i marts 
måned, at det skal besluttes, om der skal 
være et fællesmøde året efter.  
 
Forretningsorden er gennemgået.  
Der rettes på referent, fællesmøde og 
julefrokost.  

Udkast til 
årsplan 

Beslutning Heidi 
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Forretningsordenen er hermed godkendt.   
 
Fordeling af kontaktpersoner: 
 
0. kl. Kim 
1. kl. Elena 
2. kl. Kim 
3. kl. Camilla 
4. kl. Elena 
5.kl. Aksel 
6. kl. Heidi 
 
 

10 21.20 Månedens teaser 
 
Vores beredskab virkede i forbindelse med 
opsporing af nærkontakter. KH skriver. 

 Beslutning Alle 

11 21.25 Godkendelse af referat 
 
Referat: 
Referatet er godkendt.  

 Beslutning Alle 

12 21.30 Tak for i aften ☺    

 

 


